
Under året har tre motioner inkommit: 
 
1. Se över möjligheten att avbetala sin del av kostnaden i Sektion II 
 
- Styrelsens svar: Vi föreslår ge styrelsen i uppdrag att ta fram en modell för hur detta skall gå till. Styrelsen 
har haft en dialog med lantmäteriet som säger att det är möjligt, dock krävs att detta görs i samråd med 
lantmäteriet för att hitta en fungerande lösning. 
 
2. Boulebana vid Kronbryggan 
 
- Styrelsens svar: Vi har för avsikt att bygga boulebana på en annan plats. Det är inte lämpligt att ha den vid 
kronbryggans ramp. 
 
3. Köpa in och förtöja hopptorn/badbrygga 
 
- Styrelsens svar: Styrelsen får i uppdrag att undersöka möjligheten att söka bygglov för att lägga ut en 
badbrygga. Badbryggan kostar uppskattningsvis 100-150,000 kr. Beslut om investering förbereds till nästa 
årsmöte. 
 
Framställningar från styrelsen 
 
I övrigt har vi två framställningar från styrelsen vilket är att ändra lydelsen för hur styrelsearvoden fördelas 
enligt tidigare mail. Det andra är att vi vill få årsmötets godkännande att få utrymme att lägga upp till 50.000 
kr på juridisk hjälp med arbetet kring Hemmesta Träsk, förutsatt att Torby Samfällighetsförening går in med 
motsvarande belopp. 

 


